
 

 

 

 

 

Nursing home for elderly and person with special needs. 
This nursing home provides services to its residents since 2006. It specializes in providing qualified and quality care 

to people who have nursing needs such as the elderly or people who have special needs to make their lives easier 

and help them and support them medically. This establishment provides services in the field for 10 years now in 

northeastern New Brunswick. The owners now wish to sell their business because they are interested in other 

projects and training. 

This company is in operation all year round and 24 hours a day, 7 days a week since residents must be continuously 

monitored. The nursing home shall ensure to have employees with the necessary training since they must be in 

control of several different medical records. For example, it must have resident attendants or licensed practical 

nurses who will take care of the pass medications, baths, etc. It must also be equipped with a staff who will take care 

of the laundry, kitchen, maintenance, administration and all other tasks to ensure the optimum wellness of the 30 

residents. 

This is an excellent business opportunity for anyone with an interest in the field because it holds a lot of potential. In 

addition, employees are dedicated and loyal to the company and provide excellent service to its residents. If you 

have any questions, do not hesitate to contact us.  

Foyer de soins pour personnes âgées et à besoins spéciaux. 
Ce foyer de soins offre des services à ses résidents depuis 2006. Il se spécialise à offrir des soins qualifiés et de 

qualité aux personnes qui ont besoin de soins infirmiers, soit  aux personnes âgées et à besoin spéciaux, afin de 

rendre leur vie plus facile et de les aider et les soutenir sur le plan médical. Cet établissement offre ses services dans 

le domaine depuis maintenant 10 ans au nord-est du Nouveau-Brunswick. Les propriétaires désirent maintenant 

vendre leur entreprise puisqu'ils s'intéressent à d'autres projets et promotion.  

Cette entreprise est en opération pendant toute l'année et ce, 24 heures par jour et 7 jours par semaine puisque les 

résidents doivent avoir une surveillance en permanence. Le foyer de soin doit s'assurer d'avoir des employés avec les 

formations nécessaires puisqu'ils doivent être en contrôle de plusieurs dossiers médicaux différents. Par exemple, il 

doit avoir des préposés aux résidents ou des infirmiers auxiliaires qui s'occuperont de la passe des médicaments, des 

bains, etc. Il doit aussi être doté d'un personnel qui s'occupera de la buanderie, la cuisine, l'entretien, l'administration 

et de toute autres tâches afin de s'assurer du bien-être optimal des 30 résidents du foyer. 

Il s’agit d’une excellente opportunité d’affaires pour quiconque ayant un intérêt dans le domaine car il existe 

beaucoup de potentiel. De plus, les employés sont dédiés et loyaux à l’entreprise et offrent un excellent service à ses 

résidents.  Si vous avez des questions, n’hésitez pas à nous contacter. 

Asking Price /Prix demandé : $1,895,000$ 

Included in the asking Price/Inclus dans le prix demandé:  Fournitures, mobilier, équipements et 
l'inventaire/Supplies, Furniture, Equipment and Inventory. 
Building Size: Bâtisse accueillant 30 résidents  Site Area: 2 acres 

Revenus /Income: $762,489    Cash Flow/ Fonds de roulement: $190,140 
Monthly Payroll / Paie mensuelle: $30,645  Inventory/Inventaire: $5,000 
Year Acquires/Année d'acquisition : 2006  Year Established/ Année établie: 2006 
Full-Time Employees/Employés à temps plein : 22 Part-Time Employees/Employés à temps partiel: 0 
 
Reason for Sale/ Raison de la vente: Interested in other projects and training/Intéressés par d'autres 
projets et promotion. 


